

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 06-12/08/2020

Prayer items 2nd week of August

1. Family

Pray for the many families that have lost a family member this year, especially those that were unable to properly mourn together with friends and family due to the MCO and the social distancing rules. Pray for God's grace and comfort to be with them in this difficult time. Pray that they will also find peace in knowing that God will be merciful and faithful to all who believe in Christ Jesus as their Lord and savior.

2. Church

As the Methodist churches in Sarawak begin their services again, pray that God will guide the pastors and preachers as they prepare their sermons; that the sermons speak to the needs of the people. Pray also that the churches are able to create safe conditions for fellowship and worship for all, and that the members will practice good hygiene and social distancing at all times.

3. Community

Pray that the community in Sarawak will be cautious and take great care to prevent the spread of the COVID-19 virus, and a possible second wave here in Sarawak. Pray that those who are down with the virus gets the care and treatment that they need to fully recover. Pray also for wisdom and strength for the doctors and nurses working to treat their patients.

4. Nation

Pray for the economic recovery of the nation. Pray that the efforts by the government and private sectors will bear good fruit for all people. Pray also that the pursuits to recover financially will not take precedence over the health and safety of all people (employers, employees and clients).

5. World

a. Lord have mercy on us: (1) for the different viral attacks all over the world, (2) for the increase of the number of natural and man-made disasters, and (3) the rise of a second wave of corona virus outbreak all over the world. May God teach us to turn our eyes upon Jesus Christ and to focus on Him.

b. Floods have killed many people in many parts of China and Japan, especially in the Indian state of Bihar, where at least nine areas have been hit by floods and many people have been killed and missing. May the Lord have mercy on the suffering in all parts of the world, and may the Holy Spirit touch their hearts and trust in the Lord Jesus.

c. Pray for the situation in Beirut after the massive explosions at its ports. Pray for God to comfort the families of the 78 people who lost their lives. Pray also for the 4,000 wounded that are flooding into the hospitals for treatment. (The death tolls and injuries are expected to rise). Pray for the hospitals, of which several were damaged by the shockwaves. Pray that they are able to cope with the coronavirus crisis and the many wounded that have quickly filled them beyond capacity. Pray that they receive sufficient blood supplies, and generators to keep their lights on.

卫理公会以萨迦守望者 06-12/08/2020

八月第二个星期的祷告事项

1. 家庭

为今年遭受亲人之死的家庭祷告，尤其是那些因为 MCO 和社交距离而无法哀悼的家庭。祈求上帝的恩典和安慰在这艰难的时刻与他们同在。祈求他们知道上帝充满怜悯，祂赐下平安给所有相信耶稣基督是他们的救主的人。

2. 教会

目前砂拉越卫理公会重新开始实体崇拜，祈求主带领各位牧者与传道们能更好的预备讲章，让他们的信息可以满足会众的需要。也祈求主保守教会有充足的安全环境给予会友团契和聚会；并且会友也能时刻保持良好卫生和社交距离。

3. 社区

祷告砂拉越社区有谨慎，能防止新冠病毒的扩散和第二波疫情的来袭。祈求每一位确诊者可以得到完善的医疗救治直到康复。也祈求主赐下智慧和能力于每一位医疗人员，让他们知道如何给病患治疗。

4. 国家

为国家经济复苏祷告。祈祷政府及私人界在复苏经济的努力上可以有成效。也祈求不会单单因为经济的复苏就忽略了民众（雇主、雇员及客户）的健康和安全。

5. 世界

a. 求主怜悯，世界各地不同的病毒，天灾人祸不断增多以及第二波的新冠形病毒在世界各地陆续爆发导致感染和死亡人数不断上升，求上帝指教我们仍然坚定定睛在主耶稣身上。

b. 为中国多处、日本狂风暴雨引起水灾多人罹难，也特别为大雨和洪水在印度比哈爾邦造成了严重破坏，该州至少有 9 个地区遭受洪水袭击，多人死亡与失踪。求主怜悯世界各地的苦难和灾害，求圣灵感动他们的心得以信靠主耶稣。

c. 在贝鲁特港口发生大规模爆炸后，为贝鲁特的局势祈祷。祈求上帝安慰那些丧生的 78 人的家庭。还为四千名涌入医院进行治疗的伤者祈祷。（预计死亡人数和受伤人数将上升）。为医院祈祷，因为其中几家医院由于爆炸的冲击而损坏了。祈求剩余的医院能够应付这次的危机，因为这次他们需要同时面对新冠病毒危机以及涌入的大量的伤员，这医疗的重担即将超过他们的承受能力。祈求他们有足够的血液供应和发电机以便可以保持照明。

Isakhar Pengawal Methodist 06-12/08/2020

Doa minggu kedua Ogos

1. Keluarga

Berdoa agar keluarga yang telah mengalami kematian orang yang tersayang pada tahun ini, terutamanya mereka yang tidak dapat berkabung akibat daripada keadaan MCO dan peraturan penjarakan social. Kami berdoa agar rahmat dan kesenangan Tuhan akan berada bersama mereka dalam masa sukar ini. Berdoalah agar mereka juga mendapat kedamaian dalam mengetahui bahawa Tuhan akan berbelaskasih dan setia kepada semua yang percaya kepada Yesus Kristus sebagai Tuhan dan penyelamat mereka

2. Gereja

Semasa gereja-gereja di Sarawak memulakan semula ibadah ahad, berdoalah agar Tuhan membimbing para pendeta dan pendakwah ketika mereka menyediakan khotbah mereka; bahawa khutbah mereka akan memenuhi keperluan pendengar. Berdoalah juga agar gereja dapat mewujudkan keadaan yang selamat untuk persekutuan dan pemujaan untuk semua orang, dan agar para anggotanya mengamalkan kebersihan diri dan penjarakan sosial yang baik setiap saat.

3. Komuniti

Berdoalah agar masyarakat di Sarawak berhati-hati untuk mencegah penyebaran virus COVID-19, dan mencegah kemungkinan belakunya gelombang kedua di Sarawak. Berdoalah agar mereka yang dijangkiti virus akan mendapat rawatan diperlukan untuk pulih sepenuhnya. Berdoalah juga untuk kebijaksanaan dan kekuatan bagi doktor dan jururawat yang sedang berusaha merawat pesakit-pesakit mereka.

4. Negara

Doakan untuk pemulihan ekonomi negara. Doakan agar usaha kerajaan dan swasta membuahkan hasil yang baik bagi semua orang. Berdoalah juga agar usaha untuk pemulihan dari segi kewangan tidak akan lebih diutamakan daripada kesihatan dan keselamatan orang ramai (majikan, pekerja dan pelanggan).

5. Dunia

- a. Berdoa untuk belas kasihan Tuhan, (1) terdapat pelbagai penyakit yang diakibatkan oleh virus, (2) peningkatan jumlah bencana alam dan bencana buatan manusia, (3) gelombang kedua koronavirus baru yang telah tersebar di seluruh dunia yang menyebabkan peningkatan jumlah jangkitan dan kematian. Semoga Tuhan mengajar kita untuk terus berfokus kepada Tuhan Yesus.
- b. Banyak orang terbunuh akibat banjir di banyak tempat di China dan Jepun, dan hujan lebat dan banjir menyebabkan kerosakan teruk di Bihar, India. Sekurang-kurangnya 9 kawasan di negeri ini dilanda banjir dan banyak orang mati atau hilang. Semoga Tuhan mengasihani penderitaan mangsa-mangsa bencana di seluruh dunia, dan semoga Roh Kudus menggerakkan hati mereka untuk mempercayai Tuhan Yesus.
- c. Berdoalah untuk keadaan di Beirut setelah letupan besar di pelabuhannya. Berdoalah agar Tuhan memberi kelegaan kepada keluarga 78 orang yang kehilangan nyawa mereka. Berdoalah juga untuk 4.000 cedera yang banjir ke hospital untuk mendapatkan rawatan. (Angka kematian dan kecederaan dijangka meningkat). Berdoalah untuk rumah sakit, di mana beberapa di antaranya rosak akibat gelombang kejutan. Berdoalah agar mereka dapat mengatasi krisis koronavirus dan banyak cedera yang dengan cepat mengisi mereka tanpa kemampuan. Berdoalah agar mereka mendapat bekalan darah yang mencukupi, dan generator untuk menyalakan lampu mereka.